
Protokół Nr LII/2018 

z LII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 sierpnia 2018 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego w Strykowie 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności,  

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności,  

sołtysi wg listy obecności,  

osoby zaproszone wg listy obecności.  

 

Ad pkt. 1. Otwarcie obrad LII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.00 otworzył LII sesję i 

po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w 

posiedzeniu uczestniczy 15 radnych.  

 

Ad pkt. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie.  

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Andrzejowi Pożarlikowi.  

 

Ad pkt. 3. Przyjęcie porządku obrad.  

Porządek obrad LII sesji:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

6.  Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 

7.  Zatwierdzenie protokołu z L sesji Rady Miejskiej w Strykowie , która odbyła się w 

dniu 28 czerwca 2018 r. 

8.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian budżetu i zmian  w budżecie Gminy Stryków na 2018 rok, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2029, 

c) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

d) sprzedaży na rzecz najemców w drodze bezprzetargowej samodzielnych lokali 

mieszkalnych stanowiących własność gminy, 

e)  wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej 

stanowiącej własność Gminy Stryków, 

f) zniesienia prawnej ochrony drzewa w postaci pomnika przyrody, 

g) zmieniająca Uchwałę Nr XII/83/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 7 sierpnia 

2015r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia częściowej zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków w 

miejscowościach: Smolice, Lipa – obręb geodezyjny Tymianka i Tymianka, 

h)  przejęcia wykonania zadania w zakresie przebudowy odcinka drogi krajowej nr 14 

ulica Warszawska w Strykowie i wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 



11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Kasica zaproponował zmianę porządku obrad po punkcie 10 

wprowadzić  p.11. Przyjęcie planów pracy stałych komisji na II półrocze 2018 r.  

Głosowanie nad poszerzeniem porządku obrad: 15 głosów za  

                                                                               0 głosów przeciwnych  

                                                                               0 głosów wstrzymujących 

 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji UM w Strykowie w imieniu 

Burmistrza zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad LII sesji projektu uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Nr L/440/2018 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 28 czerwca 

2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na budowę Pomnika dla uczczenia 100 – lecia odzyskania 

przez Polskę Niepodległości. 

Głosowanie nad poszerzeniem porządku obrad: 15 głosów za  

                                                                               0 głosów przeciwnych  

                                                                               0 głosów wstrzymujących 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały będzie procedowany w pkt.8 i) 

porządku obrad. 

Porządek obrad LII sesji ze zmianami:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

6.  Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 

7.  Zatwierdzenie protokołu z L sesji Rady Miejskiej w Strykowie , która odbyła się w 

dniu 28 czerwca 2018 r. 

8.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian budżetu i zmian  w budżecie Gminy Stryków na 2018 rok, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2029, 

c) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

d) sprzedaży na rzecz najemców w drodze bezprzetargowej samodzielnych lokali 

mieszkalnych stanowiących własność gminy, 

e)  wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej 

stanowiącej własność Gminy Stryków, 

f) zniesienia prawnej ochrony drzewa w postaci pomnika przyrody, 

g) zmieniająca Uchwałę Nr XII/83/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 7 sierpnia 

2015r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia częściowej zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków w 

miejscowościach: Smolice, Lipa – obręb geodezyjny Tymianka i Tymianka, 

h)  przejęcia wykonania zadania w zakresie przebudowy odcinka drogi krajowej nr 14 

ulica Warszawska w Strykowie i wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia., 

i) zmiany Uchwały Nr L/440/2018 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 28 czerwca 2018 

r. w sprawie wyrażenia zgody na budowę Pomnika dla uczczenia 100–lecia 

odzyskania przez Polskę Niepodległości. 

9. Interpelacje i zapytania. 



10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. . Przyjęcie planów pracy stałych komisji na II półrocze 2018 r. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie w sprawie zmienionego porządku obrad: 15 głosów za  

                                                                                   0 głosów przeciwnych  

                                                                                   0 głosów wstrzymujących 

 

Ad. pkt. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni:  

1) Krzysztof Bandurowicz,  

2) Karol Lenart,  

3) Marzena Skwarko. 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie: 

                                                                                                14 głosów za  

                                                                                                  0 głosów przeciwnych  

                                                                                                  1 głos wstrzymujący 

 

Ad. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

 

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że trwają prace nad budżetem gminy, na 

stronie urzędu pojawiła się wizualizacja projektu centrum kultury wykonana na podstawie 

projektu technicznego, jej koszt to 23 tys. zl + VAT, II część wizualizacji nie będzie już tak 

kosztowna, będzie to przedstawienie terenów inwestycyjnych, gdzie ten obiekt mógłby być 

przeniesiony. Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski dalej mówił o pracy związanej z 

pozyskaniem nowych inwestorów, nie tylko magazynów.  

Następnie Burmistrz podziękował druhom z Ochotniczej Straży Pożarnej w Strykowie za 

zorganizowanie i przeprowadzenie półkolonii dla dzieci z Gminy Stryków. Była to pierwsza 

taka inicjatywa zorganizowana na terenie naszej gminy. Szczególne podziękowania trafiły do 

rąk druhny Julii Ciołek i druha Łukasza Ciołka za osobiste zaangażowanie w przygotowanie, 

wystąpienie o środki i przeprowadzenie półkolonii dla dzieci. Burmistrz podziękował za 

kreatywność, otwartość i chęć organizowania różnych imprez integrujących społeczność 

lokalną. W podziękowaniu wyróżnieni otrzymali drobne upominki, a jednostka OSP 

statuetkę. 

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski przekazał p. Andrzejowi Pożarlikowi fantom do 

ćwiczenia resuscytacji i podkreślił, jak ważne są pierwsze momenty po wypadku, pierwsze 

minuty ratowania życia.  

Pan Andrzej Pożarlik podziękował za przekazany fantom dla uczniów szkoły średniej w 

Bratoszewicach.   

 

Ad. pkt. 6. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji 

Rady z działalności w okresie między sesjami. Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Strykowie. 

Przewodniczący Rady Paweł Kasica poinformował, że brał udział w większości komisji oraz 

przygotował materiały na dzisiejszą sesję Rady.  
 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że odbyła dwa posiedzenia, na których opiniowała projekty 

uchwał na dzisiejszą sesję.  



 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja Rewizyjna na jednym posiedzeniu rozpatrywała skargę na 

działanie burmistrza Strykowa.   

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w Strykowie poinformował, że 

Komisja przygotowała plan pracy na II półrocze br. oraz zaopiniował projekty uchwał na 

dzisiejszą sesję.  

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie  zmiany 

Uchwały Nr L/440/2018 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na budowę Pomnika dla uczczenia 100–lecia odzyskania przez Polskę 

Niepodległości. 

 

Ad. pkt. 7. Zatwierdzenie protokołu Nr L/2018 z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 28 czerwca 2018 r. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu?  

Uwag do protokołu z L sesji podczas obrad LII sesji nie zgłoszono.  

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z L sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  

                                                                                                    13 głosów za  

                                                                                                      0 głosów przeciwnych 

                                                                                                              2 głosy wstrzymujące się 
 
 

Ad. pkt. 8. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2018 rok,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Poprosił o przedstawienie autopoprawki do projektu uchwały.  

 

Pani Kinga Miśkiewicz zastępca Skarbnika poinformowała, że autopoprawka polega na 

aktualizacji złącznika – dotacja na remont dachu Domu Kultury w Niesułkowie.    

 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki: 15 głosów za  

                                                                    0 głosów przeciwnych  

                                                                    0 głosów wstrzymujących się 

Radny Sylwester Kacprzak pytał: 

1) gdzie będzie przyłączana sieć wodociągowa na ul. Ozorkowskiej, 

2) budowa sieci wodociągowej na ul. Akacjowej i Słonecznej, kiedy było pozwolenie na 

budowę, kiedy realizacja, 

3) oświetlenie Cesarka – kiedy pozwolenie na budowę, 

4) sala w Wyskokach, termomodernizacja – jakie obiekty,  

5) oświetlenie boiska w Swędowie – jak jest wykorzystywane, 

6) monitoring placu zabaw w Sierzni – dlaczego jest taka potrzeba, 

 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że sieć wodociągowa będzie doprowadzona do 

nieruchomości po byłej fermie lisów.  



Ad. 2. Ul. Akacjowa i Słoneczna wraz z całą infrastrukturą - pozwolenie na budowę było 

uzyskane na początku 2017 roku, I etap wprowadzono do budżetu – budowa sieci 

wodociągowej, pojawili się prywatni inwestorzy, którzy są zainteresowani budowa siedlisk, 

więc woda jest im niezbędna.  

Ad.3. Oświetlenie Cesarka -  zadanie w budżecie było zapisane od początku uchwalenia 

budżetu, były środki soleckie – 10 tys. zł, projekt był wykonany w styczniu 2016 r., 

pozwolenie na budowę w styczniu 2017 r., obecnie dokładamy pieniądze na realizacje. 

Ad. 4. Termomodernizacja dotyczy trzech obiektów: świetlica we Wrzasku, w Woli Błędowej 

i strażnica w Koźlu. Świetlica w Wyskokach – zadanie nowe, dopisane do WPF, projekt 

wykonany w 2017 r. z e środków sołeckich, jest pozwolenia na budowę.  

Ad.5 Boisko w Swędowie – zadanie rozpoczęte 3 lata temu ze środków soleckich , teraz 

kończymy to zadanie. Na boisku działają Klub Sportowy Huragan, odbywają się liczne 

zajęcia, także po zmroku.  

Ad.6. Plac zabaw w Sierżni znajduje się na uboczu, były tam już dwie kradzieże, dochodzenie 

w tej sprawie jest w toku. Mieszkańcy sołectwa wnioskowali o doświetleniu i założeniu 

monitoringu.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski dopowiedział, że Sierżnia do tej pory nie miała 

takiego obiektu, pomysł utworzenia placu zabaw wypłynął od mieszkańców sołectwa. Wieś 

zobowiązała się spłacać tę inwestycję i zrezygnowała ze środków sołeckich.   

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 14 głosów za  

                                                           0 głosów przeciwnych  

                                                           1 głos wstrzymujący się  

 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2029, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Poprosił o przedstawienie autopoprawki do projektu uchwały.  

 

Pani Kinga Miśkiewicz zastępca Skarbnika poinformowała, że autopoprawka polega na 

wprowadzeniu celu dwóch zadań i zmianie działu i rozdziału. 

 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki: 14 głosów za  

                                                        0 głosów przeciwnych  

                                                        1 głos wstrzymujących się 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 14 głosów za  

                                                           0 głosów przeciwnych  

                                                           1 głos wstrzymujący się  

 

 

c) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

 

Radny Krzysztof Bandurowicz zapytał o szczegóły zakupu.  

Chodzi o wydzieloną działkę w celu poszerzenia wjazd udo pompowni zlokalizowanej w 

Zelgoszczy. 

Więcej pytań nie zgłoszono.  



Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za  

                                                           0 głosów przeciwnych  

                                                           0 głosów wstrzymujących się  

 

d) sprzedaży na rzecz najemców w drodze bezprzetargowej samodzielnych lokali 

mieszkalnych stanowiących własność gminy, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Uwag do uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 13 głosów za  

                                                           0 głosów przeciwnych  

                                                           2 głosy wstrzymujące się  

 

e)  wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej 

stanowiącej własność Gminy Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt  

Burmistrz Strykowa Andrzej Janowski powiedział, że jest to była siedziba naszej pomocy 

społecznej, gdzie na podstawie wcześniejszych zamiarów przeznaczenia tej nieruchomości na 

zasoby mieszkaniowe, po rozpoznaniu, koszty związane z remontem w porównaniu do 

budowy nowego bloku przewyższały koszty m
2
 odnowienia, więc zdecydowaliśmy się na 

sprzedaż tego obiektu w drodze bezprzetargowej. 250 tys. zł wynosi cena operatu 

szacunkowego rzeczoznawcy. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 14 głosów za  

                                                           0 głosów przeciwnych  

                                                           1 głos wstrzymujący się  

 

f) zniesienia prawnej ochrony drzewa w postaci pomnika przyrody, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pytań do uchwały nie zgłoszono.  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za  

                                                           0 głosów przeciwnych  

                                                           0 głosów wstrzymujących się  

 

g) zmieniająca Uchwałę Nr XII/83/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 7 sierpnia 

2015r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia częściowej zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków w 

miejscowościach: Smolice, Lipa – obręb geodezyjny Tymianka i Tymianka, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

 

Radny sylwester Kacprzak mówił o kształcie samej uchwały, o jej poprawności legislacyjnej.  

Pani mecenas mówiła, że w celu uniknięcia pewnego bałaganu i nieścisłości wprowadziliśmy 

takie zapisy, by uchwała była dosyć jasna, ostatni punkt także jest do zaakceptowania, 

ponieważ najczęściej takie zapisy zostawialiśmy.   

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 14 głosów za  

                                                           0 głosów przeciwnych  

                                                           1 głos wstrzymujący się  



 

h)  przejęcia wykonania zadania w zakresie przebudowy odcinka drogi krajowej nr 14 

ulica Warszawska w Strykowie i wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia., 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że lokalizacja kompleksu jest błędna, pociąga za sobą 

koszty. Następnie radny odczytał pismo z GDDKiA w Łodzi wystosowane do Urzędu 

Miejskiego w Strykowie, w którym podkreśla, że  lokalizacja wymaga przebudowy dk 14, nie 

została do końca przemyślana i nie jest najszczęśliwszym rozwiązaniem.    

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski mówił o dwóch podobnych zadaniach: skrzyżowanie 

w Zelgoszczy, gdzie przebudowę skrzyżowania sfinansowała firma oraz w Sosnowcu Pieńki, 

także firma zrobiła na własny koszt. W celu zapewnienie bezpieczeństwa trzeba zabezpieczyć 

potrzeby korzystających z tego obiektu. Dla GDDKiA było by najlepsze rozwiązanie, aby 

wybudować drogi i po nich nie jeździć.  

Radny Sylwester Kacprzak pytał, czy przebudowane skrzyżowanie będzie na potrzeby nowej 

inwestycji czy także innych inwestycji.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że nie tylko na potrzeby kompleksu, bo 

parametry pozwolą na skomunikowanie innych terenów, takich jak teren po byłej cegielni, 

strzelnica w Smolicach, czy teren inwestycyjny po drugiej stronie.  

Radny Sylwester Kacprzak pytał o szacunkowy koszt przebudowy skrzyżowania.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski mówił, że o ile do obecnego roku można było 

szacować inwestycje, to na dzień dzisiejszy w sferze budowy nie ma takiego przypadku, aby 

kosztorys równał się zaoferowanej ofercie, do każdego przetargu dokładaliśmy brakujące 

środki.  

Radny Bogdan Walczak mówił do przedmówców, że ograniczają się do jednej inwestycji, 

strykowskie skrzyżowania i drogi wymagają reorganizacji. Cieszę się, że Generalna Dyrekcja 

zaczęła przestrzegać prawa. Kwestia skrzyżowania ul. Warszawskiej zobowiązuje nas, aby 

powiązać okoliczne działki. Dyskusja jest potrzebna, ale nie sprowadzajmy jej do wartości 

pieniądza. 

Radny Sylwester Kacprzak zgłosił błąd techniczny do projektu uchwały – porozumienie 

winno być zawarte z Generalnym Dyrektorem a nie Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i 

Autostrad. To Dyrektor jest organem, a nie Generalna Dyrekcja.  

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy, aby ustalić ostateczną wersję projektu 

uchwały.  

Godz. 11.05 obrady po przerwie. 

Pani mecenas Patrycja Andrzejewska zgodziła się na zmianę i zmieszczenie Generalnego 

Dyrektora, który wykonuje zadania przy pomocy Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad.  

Pani Grażyna Popczyńska wnioskowała o dokonanie poprawki w §1 polegającej na zmianę 

GDDKiA na Generalnego Dyrektora Dróg Krajowych i Autostrad i wykreśleniu „na 

warunkach określonych …”  

Radny Damian Drzewiecki mówił, że na odcinku od centrum Strykowa w kierunku Łodzi 

będzie jeden pas do jazdy na wprost, w godzinach szczytu kompletnie zakorkujemy te drogę. 

Trzeba wnioskować o obwodnicę, albo zamienić koncepcję na dwa pasy, jest lewoskręt, nie 

ma prawo skrętu.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że Generalna Dyrekcja nie miała 

zastrzeżeń, to są zalecenia GDDKiA do naszych rozwiązań, nie widzę powodu, aby 

zwiększać koszty.  



Radny Damian Drzewiecki powiedział, że szkoła będzie generować ruch, do tego obiektu 

będzie uczęszczać ok. 300-500 dzieci, nie wszystkie dzieci dowiozą autobusy szkolne, dowóz 

dzieci przez rodziców zblokuje te drogę. 

Więcej pytań nie zgłoszono.          

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 10 głosów za  

                                                            0 głosów przeciwnych  

                                                            4 głosy wstrzymujące się  

Nieobecna podczas głosowania radna Anna Ślęzak.  

 

i) zmiany Uchwały Nr L/440/2018 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 28 czerwca 2018 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na budowę Pomnika dla uczczenia 100–lecia odzyskania 

przez Polskę Niepodległości. 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji zgłosiła autopoprawkę do projektu 

uchwały dotycząca tekstu na tablicy pamiątkowej. Po uzyskaniu opinii Rady Języka 

Polskiego musimy zmienić tekst, zaproponowana treść pochodzi z wypowiedzi Józefa 

Piłsudskiego, która musi być zacytowana w całości, nie możemy być posądzeni o plagiat.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy będzie to miało wpływ na postępowanie przetargowe.  

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiedziała, że nie wpływa to 

na wykonawstwo, chodzi o treść na tablicy.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 12 głosów za  

                                                           0 głosów przeciwnych  

                                                           1 głos wstrzymujący się  

Nieobecna podczas głosowania radna Anna Ślęzak.  

 

Ad. pkt. 9. Interpelacje i zapytania.  

Radny Bogdan Walczak mówił: zbliża się inwestycja i zaczynają się schody, czy jeżeli 

warunek, który dziś przyjęliśmy  - chodzi o skrzyżowanie, nie będzie tak wykonane, to będzie 

problem z pozwoleniem na budowę.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że po podpisaniu porozumienia, będzie 

pozytywna opinia GDDKiA, co jest załącznikiem do pozwolenia na budowę. Jeżeli Rada 

dojdzie do wniosku, że koszt jest zbyt duży, przystąpimy do drugiego wariantu. 

Radny Krzysztof Bandurowicz zwrócił się do radnego Bogdana Walczaka i mówił: panie 

radny czego pan nie rozumie, jestem konsekwentny co do tej lokalizacji.  

Radny Bogdan Walczak: nie odnosiłem się do wypowiedzi, każdy ma prawo na ocenę, po 

prostu jesteście przeciwko budowie szkoły.  

Radny Krzysztof Bandurowicz zadał następujące pytania do burmistrza:  

1) wystosował Pan pismo do Starosty Zgierskiego dot. usterek przy budowie drogi w 

Tymiance. Rady odczytał pismo i zapytał czy ta inwestycja została odebrana w 

obecności naszego przedstawiciela.  

Burmistrz powiedział, że jest to rozległe pytanie, odczytał odpowiedź Starosty Zgierskiego 

dot. zgłoszonych usterek.  

Radny Krzysztof Bandurowicz jeszcze raz poprosił o odpowiedź na pytanie.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski odpowiedział, że pracownik Urzędu brał udział w 

komisji odbierającej inwestycję. Te elementy wymienione w piśmie Starosty musza być 

zrealizowane jako odrębne zadanie.  

Radny Krzysztof Bandurowicz powiedział, że twierdzi, że większość z tych rzeczy nie została 

usunięta do tej pory, lub w minimalnym stopniu poprawiona. Dlaczego my, Urząd, Gmina, 

która partycypowała w kosztach, odebrała tę inwestycję. 

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że nie możemy się upierać przy tym co 

nie było w zakresie tej Inwestycji. 



Radny Krzysztof Bandurowicz powiedział, że my tu mówimy o środkach publicznych, co by 

było gdybyśmy się przeciwstawili, to jest bubel budowlany, nie wiemy jak zachowa się 

wykonawca, możemy w trakcie inwestycji interweniować, można na przyszłość uniknąć 

takich błędów.  

Pani mecenas Patrycja Andrzejewska powiedziała, że nie można nie odebrać inwestycji, 

nawet z wadami. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał kiedy będzie realizacji zadania dot. przystanków Dobra 

Nowiny na dk 14 i koncepcje dróg w Dobrej o Dobrej Nowinach, czy projektant w jakiś 

sposób konsultował się z sołtysami bądź z mieszkańcami zwłaszcza w kwestiach chodników.   

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że przystanki pojawią się do końca września br., 

wszystko się przedłuża, ponieważ za długo trwają uzgodnienia z GDDKiA w Łodzi. Jeśli 

chodzi o koncepcje dróg, to firma która wygrała przetarg projektuje nam 4 drogi. Wstępne 

koncepcje zostały nam przesłane. W tej kwestii osoba się tym zajmująca kontaktowała się z 

sołtysem w Dobrej. Uwagi do wstępnej koncepcji zostały przesłane do projektanta. 

Opracowanie wstępnej koncepcji znajduje się w wydziale do wglądu.   

Radny Sylwester Kacprzak pytał co się dzieje w kwestii oświetlenia w Dobrej Nowinach.  

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Popczyńska  powiedziała, że nic się nie posunęło w tej 

sprawie, pani sołtys ma dotrzeć do osób, gdzie ma przebiegać oświetlenie.  

Radny Sylwester Kacprzak mówił: cieszę się, że szukamy kontaktów z GDDKiA w kwestii 

rozwiązań dróg, cieszę się, że radni martwią się o bezpieczeństwo, jest kilka newralgicznych 

punktów związanych z bezpieczeństwem i pozostały na etapie korespondencji. Temat 

skrzyżowania Dobra i Dobra Nowiny spychany jest na dalszy plan, bo nie ma dużej 

inwestycji i inwestora. Już przeprowadzaliśmy takie inwestycje, gdzie był inny zarządca, to 

kwestia determinacji. Jakie trudności pojawiły się w negocjacjach dla modernizacji 

skrzyżowania Dobra - Michałówek- dk 14.   

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że inwestycja przy kompleksie i ta w 

Dobrej, to dwa diametralnie rożne zadania. Przepisy dla nas, dla gmin są niekorzystne. W 

Dobrej jest skrzyżowanie drogi krajowej z powiatową i Powiat jest tu wnioskodawcą. 

GDDKiA nie przewiduje przebudowy dk14 do 2025 roku, oddział w Łodzi nie decyduje o 

inwestycjach, to Warszawa decyduje co ma realizować oddział.  

 

Ad. pkt. 10. Wolne wnioski.  

Sołtys wsi Smolice pytał: 

1) kiedy będzie realizacja oświetlenia w kierunku sali wiejskiej, kończy się ważność 

projektu w 2018 r., mieszkaniec przesunął ogrodzenie, co było przeszkodą, 

2) czy Gmina szukała właściciela samochodu, który stoi na parkingu w Strykowie, 

3) Pan sołtys miał reklamę da działce, GDDKiA zarzuciła, że za blisko pasa drogowego, 

że potrzebny jest dodatkowy projekt,  a na parkingu w Strykowie jest przyczepa z 

reklamą, reklama blisko pasa drogowego, czy ktoś robił rozpoznanie w tej sprawie.   

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział odnośnie pytania 2, że nie jest prostą 

sprawą usunięcie wraku niewidomego pochodzenia, albo nawet wiadomego, postępowanie 

jest trudne, nie możemy załadować samochodu na lawetę i odjechać. Musi być całe 

postępowanie w tej sprawie. Odpowiedź na pytanie 3 – na piśmie.  

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji odnośnie oświetlenia powiedziała, 

że projekt ważny jest 3 lata do IV/2019, wszystkie projekty, które się kończą są realizowane, 

to zadanie będzie w projekcie budżetu na 2019 rok.  

Radny Bogdan Walczak powiedział, że cieszy się, że zaczyna się dyskusja na temat dróg 

publicznych w naszym regionie. Problem jest w tym, że była cisza z naszej strony, jak i 

pozostałych polityków, radnych powiatowych, posłów. U nas w gminie jest 5 zarządców 



dróg, nie ma sesji, na której nie poruszano by tematu dróg. Cieszę się, że spływają narzekania 

na temat ruchu.   

Sołtys wsi Zelgoszcz pytała co w kwestii chodnika przy drodze powiatowej w Zelgoszczy, 

drzewa są wycięte, miejsce jest – od sali do wiaduktu. 

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że zgłosi wnioski do Starostwa 

Powiatowego dot. Smolic, Swędowa, i inne projekty i chęć współfinansowania.  

Mieszkaniec Gminy Stryków zabrał głos na temat podwyżki opłat za odpady komunalne, 

będzie tworzony budżet, będą zebrania wiejskie, czy radni, którzy głosowali za podwyżką 

zechcą przyjść i powiedzieć jak glosowali.  

Pani Sołtys wsi Rokitnica pytała, czy burmistrz rozmawiał na temat stanu dróg technicznych 

przy autostradzie.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że zwraca uwagę na te kwestie, objechał 

ten teren, prace nie są dobrze wykonane. Złożyliśmy wniosek o nieodpłatne przejęcie dróg 

serwisowych od GDDKiA, koszt po stronie Gminy to koszt podziału geodezyjnego.  

Radny Krzysztof Bandurowicz powiedział; cieszę sie, że budowa pomnika przebiega 

prawidłowo, zgodnie z planem. Mówił, że nie zmienia poglądów co chwila i nie jest 

koniunkturalistą. Radny mówił, że pomnik powstaje w gołym polu, teren jest porośnięty 

trawą, jest plan zagospodarowania, jest pozwolenie na budowę. Radny wnioskował, aby 

burmistrz zabezpieczył środki na położenie kostki wokół pomnika.  

 

Ad. pkt.11. Przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady na drugie półrocze 2018 r.  

Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie nad przyjęciem planów pracy: 12 głosów za  

                                                                    0 głosów przeciwnych  

                                                                    0 głosów wstrzymujących  się  

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy w celu przygotowania protokołu Komisji 

Uchwał i Wniosków.  

Obrady po przerwie godz. 12.15. 

 

Ad. 12. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny Krzysztof Bandurowicz odczytał 

protokół Komisji U i W i poinformował, że na posiedzeniu w dniu 30 sierpnia 2018 r. roku 

Komisja nie przyjęła wniosków.  

Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 11 głosów za  

                                                              0 głosów przeciwnych  

                                                              1 głos wstrzymujący 

Ad. pkt. 13. Zamknięcie obrad.  

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad LII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie o godz. 12.25 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc: ,,zamykam pięćdziesiątą drugą sesję Rady Miejskiej w Strykowieˮ.  
 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała: E. Tomczak  

 

                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie   

                                                                                              

                                                                                            Paweł Kasica 


